
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-09-29, § 14 

 

 Tid Torsdagen den 29 september 2011 kl 16.00 – 16.15 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Fredagen den 7 oktober 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M) ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

  

Ersättare: 

Per Hallberg (M)  

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Gustav Johansson (M) 

Thereze Randquist (M)    

Inga Osbjer (FP)   

Sara Gunnerud (S)  

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Krister Schultz, Eva Olofsson, Ann-Charlotte Bergqvist, Gunnar 

Jensen, Marita Anheim, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 



  

 § 14 
Exploatering inom och invid Akka 4 i Bromma. Utredningsbeslut 
Dnr E2011-550-01315 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden ger exploateringskontoret i uppdrag att utreda 

 förutsättningarna för exploatering inom och invid Akka 4 i Bromma upp till  

 5 mnkr. 

 

2 Exploateringsnämnden begär att stadsbyggnadsnämnden ändrar detaljplanen för 

 området. 

 

3 Exploateringsnämnden anmäler beslutet till trafik- och renhållningsnämnden 

 som är berörd samt till kommunstyrelsens ekonomiutskott. 

 

4 Projektdirektivet godkänns. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 5 september 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), Johan Hedin 

 (C), Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) och Ann-Margarethe Livh (V) föreslår (se 

 beslutet). 

2) Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) föreslår att nämnden 

 beslutar enligt följande: 

 

 Att bifalla kontorets förslag till beslut samt 

 Att undersöka möjligheten att genomföra en arktitekttävling om hur den gamla 

 spårvägsdepån Akka 4 i Bromma ska gestaltas 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslagen mot varandra och finner att 

nämnden beslutar enligt ordföranden Joakim Larssons m.fl. (M), Daniel Forslunds 

(FP), Johan Hedins (C), Gabrielle Gjerswolds m.fl. (MP) och Ann-Margarethe Livhs 

(V) förslag.  

 
Reservation 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelinds m.fl. (S) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Ann-Margarethe Livh (V) enligt följande:  

 

 På grund av den omfattande bostadsbristen i Stockholm krävs det ett intensivt 

 bostadsbyggande, samt en särskilt hög nyproduktion av hyresrätter. Därför bör 

 en majoritet av markanvisningarna inom och invid Akka 4 vara hyresrätter. 

 Markanvisningstävlingar kan dessutom användas för att ställa krav på kvalitet 

 och hyresnivåer, till exempel för att få fram nya bostäder som unga och studenter 



  

 har råd att efterfråga  

 

 Vänsterpartiet anser även att andelen bostäder i förhållande till 

 verksamhetslokaler bör hållas hög. Dels på grund av det råder så pass 

 omfattande bostadsbrist i Stockholm, och dels för att hög andel kontor i en 

 stadsdel gör att denna nyttjas under enbart en begränsad del av dygnet vilket kan 

 skapa vardagsrädsla och en tråkigare stadsdel.  

 

 Slutligen är det även viktigt att staden tidigt utreder om tillskottet av bostäder 

 skulle innebära ett behov av fler förskoleplatser i området. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


